

Date: 26 January 2026

Ref: EL/ADX/002/2026

التاريخ : 26 يناير 2026

المرجع : EL/ADX/002/2026

**Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE**

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب: 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة ايزي ليس لتأجير الدراجات النارية ش.م.خ

Sub: Results of Easy Lease Motor Cycle Rental PSC Board of Directors' Meeting

Please note that Easy Lease Board of Directors' meeting held Today, Monday 26th of January 2026 at 3:00 PM, in the presence of all Board members physically and (via video conferencing), where the Board has discussed and resolved the following:

يرجى التكرم بالعلم بأن إجتماع مجلس إدارة الشركة قد انعقد اليوم الاثنين الموافق 26/ يناير/ 2026 في تمام الساعة الثالثة عصراً، بحضور جميع أعضاء المجلس حضورياً و (عبر خاصية الاتصال المرئي)، حيث ناقش الأعضاء جدول الأعمال وقرروا بالإجماع الآتي:

1. Approved the Audited Financial statements for the period ended on 31 December 2025.
2. The date for the company's Assembly General Meeting has been set for Thursday, February 26, 2026, and the agenda has been approved. Subject to the approval of the concerned authorities.
3. Discussed general business matters related to the Company's activities.

1. الموافقة على البيانات المالية المدققة للفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
2. تم تحديد موعد إجتماع الجمعية العمومية للشركة يوم الخميس 26 فبراير 2026، وإعتماد جدول أعمالها. مرهونة بموافقة الجهات المعنية.
3. مناقشة أمور اعتيادية متعلقة بأعمال الشركة.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،،

Thanks and Regards,



أحمد محمد السادة – الرئيس التنفيذي
Ahmad Mohammad Al Sadah – CEO

إيزي ليس لتأجير الدراجات النارية مساهمة خاصة
EASY LEASE MOTOR CYCLE RENTAL P.S.C.
P.O. Box: 333367, Dubai - U.A.E.